

國立成功大學文學院華語中心
2014 年學中文「專案獎學金」
National Cheng Kung University, College of Liberal Arts, Chinese Language Center
2014 Gold Scholarship for Chinese Learning

為配合教育部推動臺灣華語教學政策，並加強國際宣傳，國立成功大學文學院華語中心提供學中文「專案獎學金」，期能藉以招收優秀外籍學生到成功大學學習華語。

In support of the Taiwanese Ministry of Education's effort to increase Mandarin Chinese learning opportunities for international students, National Cheng Kung University Chinese Language Center invites international students to apply for the 2014 *Gold Scholarship for Chinese Learning*. Additional information can be found below:

一、獎學金名額與待遇：

1. 受獎名額：夏季班/暑期密集班：12 名；秋季班：11 名。
2. 獎額：夏季班/暑期密集班：新臺幣 1 萬 5,000 元；秋季班：新臺幣 2 萬元。
3. 受獎期限：2014 年夏季班/暑期密集班；2014 年秋季班。

A. Scholarship Details:

1. 12 scholarship places are available to students seeking to attend the Summer/Summer Intensive Session (full-time program); 11 scholarship places are available to students seeking Autumn Session (full-time program).
2. A stipend totaling NT\$15,000 will be awarded to successful applicants over the duration of the Summer/Summer Intensive Session; a stipend totaling NT\$20,000 will be awarded to successful applicants over the duration of the Autumn Session.
3. Scholarship period: 2014 Summer Session (June 30~September 5); Summer Intensive Session (June 30~July 25/August 4~August 29); 2014 Autumn Session (September 22~December 5)

二、申請條件與資格：

1. 非中華民國國籍，且經大學教授（含華語教師）或任職單位主管推薦者。
2. 申請者以一期為限，不受理重複申請。
3. 凡已受領我政府之各類獎學金者，不得再申請。
4. 首次申請本中心課程者，優先考慮。

B. Eligibility Requirements:

1. Applicants must not hold ROC citizenship and must be able to supply recommendations from at least two university professors, Chinese language lecturers or supervisors/employers.
2. Applicants may apply for one session only.
3. Students already in receipt of scholarship funding from any institution within Taiwan (ROC) are ineligible to apply.

4. Preference will be given to first-time applicants.

三、申請資料：

1. 2014 年夏季班/暑期班/秋季班入學申請表
2. 大學教授（含華語教師）或任職單位主管推薦函兩封。
3. 讀書計畫一份（一千字以內，說明欲申請之季班）。

C. Application Requirements:

1. Application Form for 2014 Summer Session/Summer Intensive Session/Autumn Session
2. Two letters of recommendation from the applicant's university professors, Chinese language lecturers, or supervisors/employers.
3. One study plan of no more than 1,000 words, stating applicant's intended session.

申請期限及相關事宜：

1. 符合申請資格欲申請 2014 年夏季班/暑期密集班者，請於 2014 年 5 月 15 日(四)前；申請 2014 年秋季班者於 2014 年 7 月 30 日(三)前，繳齊應繳資料，逾期不受理。
2. 獎學金將按月發放。夏季班：每月核發新臺幣 7,500 元，共兩個月；暑期班：一次核發新臺幣 1 萬 5,000 元；秋季班：每月核發新臺幣 1 萬元，共兩個月。

Additional Information:

1. Application deadline: Thursday May 15, 2014 (Summer/Summer Intensive Session) or; Wednesday July 30, 2014 (Autumn Session). Applications received after the applicable deadline will not be accepted.
2. Stipends will be distributed on a monthly basis to recipients. Summer Session recipients will receive a monthly stipend of NT\$7,500 for 2 months; Summer Intensive Session recipients will receive a one off stipend of NT\$15,000; Autumn Session recipients will receive a monthly stipend of NT\$10,000 for 2 months.

五、停發或註銷獎學金：

1. 停發：受獎期間，單月缺課逾 12 小時以上，停發或繳回該月獎學金，如因不可抗力因素請假超過規定時數，得檢具事證。
2. 註銷：受獎期間，曠課時數超過該期六分之一、行為表現不良、無故輟學者，註銷其受獎資格。
3. 受獎資格經註銷，其停發之獎金即由備取者代之。

D. Conditions for the Withholding or Revocation of Scholarships:

1. One month's stipend will be withheld if the student is absent for more than 12 hours in that month without sufficient cause.
2. Scholarships shall be revoked if the student:
 - is absent for more than one sixth of classes;
 - behaves inappropriately during class;
 - discontinues studying.
3. If a scholarship is withheld or revoked, the remaining portion will be awarded to the runners-up.

六、申請方式 How to apply :

請將申請所需資料郵寄至

國立成功大學文學院華語中心

70101 中華民國臺南市大學路一號

Please send application materials directly to:

National Cheng Kung University, College of Liberal Arts, Chinese Language Center

No. 1, University Road, Tainan City 70101, Taiwan

電話 (Tel): 886-6-2740715 or 886-6-2757575 ext. 52040

傳真 (Fax): 886-6-2742516

Email: jjajia@mail.ncku.edu.tw

<http://kclc.ncku.edu.tw>